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PROTOKÓŁ    Nr  XIX/2008 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 28  lipca  2008 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno pod przewodnictwem 

Pana  Mariana  Ligmana – Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 ,  zakończono o godz.1230 . 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

 

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 14 radnych. 

Radny Pan Piotr Gurgielewicz  usprawiedliwił swoją nieobecność  na sesji. 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman             - Wójt Gminy 

2. Pani Zdzisława Kanicz          -  Skarbnik Gminy 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XIX 
sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz zaproszonych 
gości.   Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 14 radnych , 
co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia prawomocnych obrad         
i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 
 

Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad  XIX sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  XVIII sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Podjęcie uchwał  w następujących  sprawach: 
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    1) zmian w  budżecie Gminy Rybno na 2008 rok, 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Pana 
Wójta z pytaniem czy chciałby wnieść zmiany bądź poprawki  do porządku obrad 
jaki radni otrzymali w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Pan Wójt nie zgłosił poprawek do porządku obrad XIX sesji.  
 
 
 
Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z  XVIII sesji 
Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 14 radnych , 
jednogłośnie 14 głosami „ za „   przyjęła protokół z XVIII sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Ad. pkt 5 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rybno na 2008 rok . 
 
 Pani  Zdzisława Kanicz  – Skarbnik Gminy  wyjaśniła, że  Pan Wójt Gminy 
proponuje zmiany w dziale : 
 Transport  i łączność  - zmniejsza się wydatki - zakup usług pozostałych o kwotę 
12 167,16 zł,   
Oświata i wychowanie  - zwiększa się dochody o kwotę 19 189,00 zł jest to 
dotacja na dofinansowanie zakupu i instalacji w szkołach i placówkach 
oświatowych zestawów do monitoringu wizyjnego. natomiast wydatki zwiększa 
się o kwotę 23 987,64 zł , w ramach otrzymanej dotacji oraz ze środków własnych 
z przeznaczeniem na zapewnienie bezpiecznych warunków nauki i opieki  
w Szkole Podstawowej w Rybnie  i Gimnazjum w Rybnie. 
Jako Gmina występowaliśmy z wnioskiem o większe środki , ale otrzymaliśmy 
kwotę  w wysokości  19 189,00 zł i brakującą kwotę Pan Wójt proponuje dołożyć 
z własnych środków. 
Kultura fizyczna i sport- zwiększa się  dochody o kwotę 7.700.00 zł są to środki  
z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na dofinansowanie inwestycji pn. „ 
Budowa boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni z trawy syntetycznej w Rybnie  
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( do ogólnej kwoty 194 700,00 zł.) 
Natomiast wydatki inwestycyjne zwiększa się o kwotę 15 068,52 zł na zadanie „ 
Budowa boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni z trawy syntetycznej w Rybnie , 
jest to aktualizacja po przetargu do kwoty 389 434,67 zł. 
 Następnie poinformowała Radę Gminy , że w poprzedniej uchwale  podjętej 
przez Radę Gminy w dniu 16 lipca 2008 roku wkradł się błąd, w załączniku Nr 1 
w paragrafie  8528 omyłkowo  zamiast cyfry 3 wpisano cyfrę dwa, w związku z 
czym  w imieniu Pana Wójta chciałaby zgłosić wniosek, aby do projektu uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno, którą przedstawiła ,a która będzie 
podejmowana na  dzisiejszej sesji  zapisać w paragrafie 2 następujący zapis:   
Sprostowanie Uchwały nr XVIII/29/08 z dnia 16 lipca 2008r załącznik Nr 1 
dokonuje się zmiany: 
było § 8528 Wpłaty do budżetu państwa z Unii Europejskiej na dostosowanie 
granicy do traktatu z Schengen,  
a powinno być: § 8538 Środki pochodzące z budżetu Unii Europejskiej 
przeznaczone na finansowanie programów i projektów realizowanych przez 
jednostki sektora finansów publicznych”  , natomiast obecny § 2 w projekcie 
uchwały otrzymałby kolejny nr tj. 3 itd.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek  dot. sprostowania 
zapisu  w paragrafie w brzmieniu jaki przedstawiła Pani Skarbnik. 
Rada Gminy na ustawowy  skład Rady 15 radnych w obecności 14 radnych , 
jednogłośnie 14 głosami „ za „  przyjęła wniosek  o zapis w § 2 sprostowania 
Uchwały Nr XVIII/29/08 z dnia 16 lipca 2008 roku  . 

Radni  nie zgłosili uwag, ani pytań do proponowanych przez Pana Wójta 
zmian w budżecie na 2008 rok , w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok wraz z wcześniej  przyjętym przez Radę 
Gminy wnioskiem . 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 14   radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę Nr XIX/33/08  w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rybno 
na 2008 rok  ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
 
Ad. pkt. 8 
 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
 Pan Wójt Gminy  poinformował radnych, że  otrzymał w dniu dzisiejszym 
porozumienie z Zarządu Dróg Wojewódzkich  dotyczące  budowy chodnika 
w Żabinach. 
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 Przewodniczący Rady Gminy  powiedział, że 14 września  w naszej gminie 
będą organizowane dożynki powiatowe, będziemy prosić sołtysów z naszej gminy 
o przygotowanie wieńców dożynkowych , w związku z czym należałoby ich 
wcześniej powiadomić, by  skosili  zboża do wieńców kosą. 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, że temat został podjęty, już część sołtysów  
zostało o tym poinformowanych.  
 
 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad  sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan  Marian Ligman   podziękował wszystkim uczestnikom sesji za udział  
i zamknął obrady  XIX sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                      Przewodniczący Rady Gminy  
 
Janina Czubkowska            Marian Ligman 
 
 
 
 


